
Semestergruppemøde 2 Klinisk Videnskab og Teknologi 3. semester 07.11.2022

Tilstede: koordinator Stine Hangaard 
Tilstede studerende: 11 studerende + 3 online, 11 ud af 14 grupper var repræsenteret
Referent:                            sekretær Heidi Rothborg Ejlersen

Dagsorden:

1. Meddelelser fra koordinator og sekretær
2. Evaluering af valgfag
3. Projektstatus
4. Semestret generelt
5. Eventuelt

1. Meddelelser
- Info om KVT 4 kommer senere i november.

2. Evaluering af valgfaget Projektledelse
- Undervisningen lever op til semesterbeskrivelsen.
- Et mere sundhedsfagligt fokus ønskes fortsat, men vil det blive lige så godt, hvis ikke det 
er indenfor undervisers egen branche?

Valgfag på ST, Interoperabilitet i kliniske informationssystemer: 
- Læringskurven er ved at flade mere ud og kurset giver mere mening nu. Et spændende 
kursus

Valgfag på FSV, Forståelser af sundhed, risiko og forebyggelse:
- Der stilles spørgsmål til, om SurVey-evalueringerne af kurset, sendes til underviser. 
- Læsemængden er kæmpestor, da der er en supplerende litteratur, som er nødvendig at 
læse for de studerende fra KVT ud over de mange opgaver, der er til forberedelsen. 

Valgfag på Datalogi, Entrepreniørship:
- Der er desværre kun meget korte pauser indlagt i undervisningen 
- Eksamen er ikke i DE endnu, men kommer snart
- Eksamen ligger allerede i december, så det kan gå ud over projektarbejdet.

3. Projektstatus
- Alle grupper modtager vejledning.

4. Semestret generelt
- Statusseminar i blokke fungerede fint, men det kunne være rart med en pause undervejs. 
Dejligt at alle grupper fik hinandens materiale
- Udbuddet af valgfag kan med fordel overvejes, da der ikke er den rød tråd igennem hele 



uddannelsen
- Sommerkurser har fungeret godt for nogle, da man så kun har et valgfag samtidig med 
projektet. Det anbefales at koordinator er tidligere ude med præsentation af valgfag, da 
merit for andre valgfag skal søges tidligt

5. Eventuelt
- Studerende oplever, at kommentarer i semesterevalueringen ofte ikke bliver taget til 
efterretning. Koordinator fortæller at det tages med i en samlet evaluering og at alt ikke kan 
rettes her og nu. Det i bringer op er med til at sikre kvaliteten i uddannelse fremover. 
I skal også være klar over at fordi én siger noget bliver alt ikke lavet om
- Der bliver spurgt til om vi kan overveje at afholde skriftlige eksamener som 
hjemmeeksamener i stedet for fysiske stedprøver. Det skal vi ikke regne med kommer til at 
ske, selv om det kan give en anden ro for den enkelte studerende.
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